

قائمة المترشحين لعضوية مجلس الإدارة

List of Nominees for BOD

Short Description of صالح ناصر سليمان الريامي
Mr. Saleh Nasser Al Riyami Mr. Saleh Nasser Al Riyami, has a Bachelor's Degree in Business Administration (Management), American College – Atlanta, Georgia. He is on the Board of Al Madina Takaful SAOG. Mr. Riyami has over 21 years of experience in the areas of Finance and Investment.

نبذة مختصرة عن المترشح: صالح ناصر سليمان الريامي
الفاضل / صالح ناصر الريامي الفاضل/ صالح ناصر الريامي ،
حاصل على بكالوريوس في إدارة الأعمال (الإدارة)، الكلية الأمريكية
- أتلانتا، جورجيا. وهو عضو في مجلس إدارة شركة المدينة تكافل
ش.م.ع. يتمتع الفاضل/ الرامي بخبرة عن 21 عامًا في مجالات
عديدة.

Short Description of محمود حمد سالم الغريبي
Mr. Mahmood bin Hamad bin Salem Al Gharibi Mr. Mahmood Al Gharibi holds a bachelor's degree in finance at Sultan Qaboos University, 16 years of experience in the field of finance and investment, director in Alsawadi Energy, director in Al-Mutawar Resorts and Hotels Company and Director in Omani Housing Company.

نبذة مختصرة عن المترشح: محمود حمد سالم الغريبي
الفاضل /محمود بن حمد بن سالم الغريبي الفاضل محمود الغريبي
حاصل على البكالوريوس المالي بجامعة السلطان قابوس ، 16 سنة
خبرة في مجال المالية والاستثمار ، عضو في شركة السوادي للطاقة ،
عضو في شركة المطور للمنتجات والفنادق ، عضو في شركة الاسكان
العمانية.

Short Description of سعيد احمد سعد صفرار
Mr. Said Ahmed Safrar Mr. Said Ahmed Safrar holds a Master in Business Administration (MBA) from the University of Hull in the UK, a Business Management Diploma from King's College Bournemouth in the UK and a Specialized Diploma from the Arab Academy for Banking and Financial Science in Jordan. Mr. Said has over 25 years of experience in the Banking and Telecommunications' Sector, he is the Chairman of Dhofar Foods & Investment Co. SAOG, First Mazoon Fund and Wasel Exchange SAOC. He is also a Director in Dhofar Generating Company SAOG and Sohar International Bank SAOG. Currently Mr. Said Safrar holds the position of Chief Executive Officer of Oman Investment & Finance Co. SAOG.

نبذة مختصرة عن المترشح: سعيد احمد سعد صفرار
الفاضل /سعيد احمد صفرار الفاضل/ سعيد أحمد صفرار حاصل على
درجة الماجستير في إدارة الأعمال من جامعة هال في المملكة المتحدة،
ودبلوم إدارة الأعمال من كلية كينجز بورنموث في المملكة المتحدة
ودبلوم متخصص من الأكاديمية العربية للعلوم المالية والمصرفية في
الأردن. يتمتع الفاضل/ سعيد بخبرة تزيد عن 25 عامًا في قطاع
البنوك والاتصالات، وهو رئيس مجلس إدارة شركة ظفار للأغذية
والاستثمار ش.م.ع. وصندوق مزون الأول وواصل للصرافة
ش.م.ع. وهو عضو مجلس الإدارة في ظفار لتوليد الكهرباء
ش.م.ع. وبنك صحار الدولي ش.م.ع. يشغل الفاضل/ سعيد
صفرار حاليًا منصب الرئيس التنفيذي لشركة عمان للاستثمار والتمويل
ش.م.ع.

Short Description of عمر محمد ناصر الراسبي
Mr. Omar Al Rasbi Mr. Omar Al Rasbi holds a master's degree in business Administration from W.P Carey School of Business and Construction Engineering from Del E. Webb School of Construction and pursuing Doctorate on Sustainable Engineering. Professional experience range in the fields of infrastructure project management to portfolio management. Experience covers a span of over 11 years. Presently, he is the Chief Executive Officer at National Technology Group (NTG) a leading digital transformation services company.

نبذة مختصرة عن المترشح: عمر محمد ناصر الراسبي
الفاضل/ عمر الراسبي الفاضل/ عمر الراسبي حاصل على درجة
الماجستير في إدارة الأعمال من كلية دبليو بي كاري للأعمال وهندسة
البناء من مدرسة ديل إي ويب للإنشاءات ويسعى للحصول على
الدكتوراه في الهندسة المستدامة. تتراوح خبرته المهنية في مجالات
إدارة مشاريع البنية التحتية إلى إدارة المحافظ. تغطي خبرته فترة تزيد
عن 11 سنوات. يشغل حاليًا منصب الرئيس التنفيذي في المجموعة
الوطنية للتكنولوجيا، وهي شركة رائدة في مجال خدمات التحول
الرقمي.

Short Description of SEYED MOHAMMAD
HOSSEIN GHOREISHI

Dr. Seyed Mohammed Hossein Ghoreishi Dr. Seyed Mohammed Hossein Ghoreishi holds a doctorate degree in public policy from the Iranian University of Science and Technology, Tehran, a master's degree in business administration from University of Tehran, besides holding a bachelor's degree in Industrial Engineering from Sharif University of Technology, Tehran. He is currently Director General of Ministerial office, Ministry of Economic Affairs and Finance, Iran

Short Description of فهد عبدالله سعد الحقباني

Mr. Fahad Abdullah Al Haqbani Mr. Fahad Al-Haqbani has over 25 years of experience in investments and financial services. He holds a Master's degree in International Marketing from the University of Strathclyde, Glasgow, United Kingdom, and a B.A. in Business Administration from King Saud University, Saudi Arabia. He has been serving The Arab Investment Company, Saudi Arabia for over 20 years. Currently he is the General Manager of Finance & Administration Affairs and a member of the Investment Committee and Credit Committee of the Arab Investment Company, Saudi Arabia. Mr. Al-Haqbani is currently a member of the Board of Directors of the Arab Jordan Investment Bank - Jordan, and he is also a member of the Board of Directors of the Arab Jordan Investment Bank (Qatar) L.L.C. He has extensive experience in investments and financial services.

Short Description of رشا عبدالحسين جعفر سليمان

Ms. Rasha Abdulhussain Jaffer Suliman Mrs. Rasha holds a bachelor's degree in Finance from Sultan Qaboos University and a master's degree in Finance & Investment from University of Edinburgh – United Kingdom. Mrs. Rasha Sulaiman has over 16 years of experience and is currently working with the State General Reserve Fund and has managed portfolio of different vintages, industries and geographies. Mrs. Rasha has extensive experience in research of Equity Funds and properties.

Short Description of على محمد على الفارسي

نبذة مختصرة عن المترشح: SEYED MOHAMMAD
HOSSEIN GHOREISHI

الدكتور/ سيد محمد حسين قرشي الدكتور سيد محمد حسين قرشي حاصل على درجة الدكتوراة في السياسة العامة جامعة ايران للعلوم والتكنولوجيا طهران ، ماجستير ادارة اعمال جامعة طهران ، بكالوريوس في الهندسة الصناعية من جامعة شريف للتكنولوجيا، و يشغل حاليًا منصب المدير العام للمكتب الوزاري بوزارة الشؤون الاقتصادية والمالية في إيران

نبذة مختصرة عن المترشح: فهد عبدالله سعد الحقباني

الفاضل / فهد عبدالله الحقباني الفاضل / فهد الحقباني ويتمتع بخبرة تزيد عن 25 عامًا في مجال الاستثمارات والخدمات المالية. حاصل على درجة الماجستير في التسويق الدولي من جامعة ستراثكلايد، غلاسكو، المملكة المتحدة، وشهادة البكالوريوس في إدارة الأعمال من جامعة الملك سعود، المملكة العربية السعودية. يعمل في الشركة العربية للاستثمار، المملكة العربية السعودية لأكثر من 20 عامًا. يشغل حاليًا منصب المدير العام للشؤون المالية والإدارية وعضو لجنة الاستثمار ولجنة الائتمان في الشركة العربية للاستثمار، المملكة العربية السعودية. الفاضل/ الحقباني حاليًا منصب عضو مجلس إدارة بنك الاستثمار العربي الأردني - الأردن، وهو أيضًا عضو مجلس إدارة بنك الاستثمار العربي الأردني (قطر) شركة محدودة المسؤولية. لديه خبرة واسعة في الاستثمارات والخدمات المالية.

نبذة مختصرة عن المترشح: رشا عبدالحسين جعفر سليمان

الفاضلة / رشا عبدالحسين جعفر سليمان الفاضلة/ رشا حاصلة على درجة البكالوريوس في المالية من جامعة السلطان قابوس ودرجة الماجستير في التمويل والاستثمار من جامعة إدنبرة - المملكة المتحدة. تتمتع الفاضلة/ رشا سليمان بخبرة تزيد عن 16 عامًا وتعمل حاليًا مع صندوق الاحتياطي العام للدولة وقد أدارت مجموعة من مختلف العهد والقطاعات والمناطق الجغرافية. تتمتع الفاضلة/ رشا بخبرة واسعة في مجال البحوث المتعلقة بصناديق الأسهم والممتلكات.

Mr. Ali Al Farsi Mr. Ali Al Farsi is an Associate – Local & Financials at the Oman Investment Authority (OIA) with 8 years of experience in Private Equity and Asset Management. He is being involved in the execution and managing investments in various sectors including financial services, insurance, retail, telecom infrastructure, tech-venture capital, and manufacturing. He is an IC member at GC Credit Opportunities Fund II, a fund with committed capital of US\$ 250M that provides private debt and quasi-equity financing to mid-market companies in the Middle East, Turkey, and Sub-Saharan Africa. He holds a bachelor's degree in Finance from the College of Economics at Sultan Qaboos University.

Short Description of خليل احمد عبدالله الحارثي

Mr. Khalil Ahmed Abdullah Al Harithi Mr. Khalil Al Harithi holds a bachelor's degree in finance and information systems, a Diploma in Financial and Banking Sciences, and has professional experience as an investment portfolio manager at the Central Bank of Oman, Assistant General Manager at the National Insurance Company, CEO of Credit Oman Company, and a member of Al Batinah Energy Company SAOC. A member of Takaful Oman SAOC

Short Description of مرعى احمد سالم مرعى الشنفرى

Mr. Marai Ahmed Salem Al-Shanfari Mr. Marai Al-Shanfari holds a Master's degree in Quality management with a Bachelor's degree in Transportation Management and He works at the Oman Telecommunications Company in Finance, Administration and Quality Control.

نبذة مختصرة عن المترشح: على محمد على الفارسي
الفاضل / علي الفارسي الفاضل/ على الفارسي هو زميل - محلي ومالية في الهيئة العمانية للاستثمار ولديه 8 سنوات من الخبرة في الملكية الخاصة وإدارة الأصول. يشارك في تنفيذ وإدارة الاستثمارات في مختلف القطاعات بما في ذلك الخدمات المالية والتأمين وتجارة التجزئة والبنية التحتية للاتصالات ورأس المال الاستثماري التكنولوجي والتصنيع. وهو عضو في لجنة الاستثمار في صندوق فرص الائتمان الثاني التابع لـ (جلف كابيتال)، وهو صندوق برأس مال ملتزم يبلغ 250 مليون دولار أمريكي يقدم ديوناً خاصة وتمويلًا شبه حصري لشركات السوق المتوسطة في الشرق الأوسط وتركيا وأفريقيا، جنوب الصحراء. حاصل على درجة البكالوريوس في العلوم المالية من كلية الاقتصاد بجامعة السلطان قابوس.

نبذة مختصرة عن المترشح: خليل احمد عبدالله الحارثي
الفاضل / خليل احمد عبدالله الحارثي الفاضل خليل الحارثي حاصل على البكالوريوس مالية ونظم معلومات ، دبلوم علوم مالية ومصرفية ، خبرته المهنية مدير محافظ استثمارية بالبنك المركزي العماني ، مساعد المدير العام بشركة التامين الاهلية ، الرئيس التنفيذي بشركة كريبت عمان ، عضو بشركة الباطنة للطاقة ش م ع م ، عضو بشركة تكافل عمان ش م ع م .

نبذة مختصرة عن المترشح: مرعى احمد سالم مرعى الشنفرى
الفاضل / مرعى احمد سالم الشنفرى الفاضل مرعى الشنفرى حاصل الماجستير في ادارة الجودة وبكالوريوس في ادارة النقل ، يعمل بالشركة العمانية للاتصالات -المالية -الادارة – ضبط الجودة – محلل اول ضبط الجودة.

نتقدم بثقة
Moving Forward
with Confidence



Muscat Clearing & Depository (S.A.O.C)
مسقط للمقاصة و الإيداع (ش.م.ع.م) mcd

